



## D-Link Corporation Announces February 2004 Globally Consolidated Revenue of NT\$ 2,611 Million

Taipei, March 10, 2004

D-Link today announces its globally consolidated monthly revenue of NT\$ 2,611mln for February 2004, increased 27% MoM, or 35% YoY. During this reported period, D-Link's Headquarter shipped NT\$ 1,439mln to its overseas sales offices, representing a 35% sequential growth, or 44% YoY. OBU's global sell-through was NT\$2,074mln, 22% up from last month and same period last year. Alpha Networks revenue was NT\$ 1,053mln, 72% increased from January 2004, or 78% YoY. Related party transactions was NT\$ 1,956mln in February. D-Link's Year-to-February consolidated revenue was NT\$ 4,662mln, increased 16% from same period last year.

### 九十三年二月營收公佈稿 友訊科技二月全球合併營收26.11億元

友訊科技今日(10日)公佈自行結算的93年2月全球合併營收為新台幣26.11億元，較1月成長27%，並較去年同期成長35%。此外，友訊台灣母公司2月出貨給海外子公司的營收為新台幣14.39億元，較1月成長35%，並較去年同期成長44%。友訊海外子公司2月全球營收為新台幣20.74億元，較1月及去年同期均成長22%。明泰科技2月營收為新台幣10.53億元，較1月成長72%，並較去年同期成長78%。聯屬公司間交易2月營收為新台幣19.56億元。累計今年1至2月友訊全球合併營收為新台幣46.62億元，較去年同期成長16%。

D-Link Corp. Feb. 2004 Monthly Revenue Report

(Unit: NT\$ 1mln)

Net Sales	Feb.	YTD
D-Link HQ	1,439	2,508
D-Link OBU	2,074	3,781
Alpha Networks	1,053	1,667
Consolidated	2,611	4,662

※2004 figures: pre-audited

IR Contact:

Yvonne Yan  
Senior Director  
Investor Relations

Global IR website: <http://www.dlink.com.tw/ir>  
E-mail: [ir@dlink.com.tw](mailto:ir@dlink.com.tw)